
  FAU PÅ SAGENE SKOLE 
 

FORELDRENES ARBEIDSUTVALG 
 
Til: Alle FAU-representanter og klassekontakter  
Referat fra FAU-møte mandag 6. januar 2025, kl. 18.30 - 20.30  
Sted: Anna Sethne – 2. etg. i Ungdomsskolebygget 
Til stede:  
1A  Anne Marte Carlsen 
1B Magnus Drogseth 
1C Sigrid Køhn Dobbe  
2A Signvor Andersen 
2B Caroline Hovind FantoQ 
3A Cathrine Sørlie Premdas 
3B Sunniva Brandtzæg  
4A Harald Olav Bjørdalsbakke 
4B Håvard Mokleiv Nygård 
5A Christoph von Mach 
6B Espen Skoland 
6C Kari Haugeland Buvik 
7B Hanna Kauppi 
8A Tone Liodden  
9A Anne-Martha Utne Øygarden 
10A Line Wesley-Holand 
10B Dag Sivert Holen 
Styret Janneke Solem 
 
 
AGENDA FOR MØTET:  

1. Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent med følgende saker til eventuelt: a) Akebakken ved 
Hønselovisa, og b) Nasjonale prøver – samarbeid mellom Sagene skole og andre 
nærliggende skoler  
 

2. Godkjenning av referat  
Referatet fra møtet 2. desember ble godkjent og er publisert her: FAU - Sagene skole  
 

3. Forventninger til resultater fra nasjonale prøver (drøfting)   
På møtet i desember redegjorde rektor for resultater fra nasjonale prøver, ba ba i den 
anledning om tilbakemelding fra FAU på følgende spørsmål:  
1. Hva mener FAU er gode og dårlige resultater på nasjonale prøver? 
2. Hvordan kan foresatte støtte skolens arbeid etter nasjonale prøver og bidra til 

elevenes faglige utvikling?  
 

Spørsmålene ble diskutert på møtet, og følgende momenter kom fram i diskusjonen:  



• Resultatene bør ligge på nivå med nærliggende skoler, eller på Oslo-sniget 
• Hvordan resultatene følges opp av skolen er mer interessant enn selve 

resultatene  
• Interessant å finne årsakene il at Sagene skole ev. ligger under sniget, og 

peke ut noen områder som skolen vil jobbe mer med framover 
• Vikig at skolen jobber systemaisk med oppfølging, og at skolen ser utvikling i 

klassene over id. Skolen bør ha systemer for at iltak som virker godt 
iverkseges hvert år og over id.  

• Skolen bør sikte mot bedre resultater for at skolen skal klare å beholde 
elevene på ungdomstrinnet. 

• Skolen bør ha en plan for hvordan foresage kan involveres systemaisk for å 
bidra il å heve nivået  

i. Skolen kan peke ut satsingsområder som foresage kan bidra il å 
styrke. F.eks. kan foresage bidra il å heve elevers lesekompetanse 
ved at elevene leser mer hjemme 

ii. Systemaisk dialog mellom skole-hjem 
• Sammenheng mellom hyppige lærerbyge og resultater (stabilt vs. ustabilt) 
• Sammenheng mellom trivsel og resultater 
• Nasjonale prøver er en av mange verktøy 
• Skolen bør ha gode iltak knyget il elever som kommer il skolen i løpet av 

skoleløpet 
 
Sak om lærerbyger tas på neste FAU-møte  

 
4. Informasjon fra styret (orientering) 

1. Oppfølging mot tomten i Vogtsgate 26  
Styret orienterte om at det før jul ble gjort kjent at utbygger skal starte riving av bygg 
på tomta, og i den forbindelse vil sperre av lig av skolegården. FAU hadde et stunt i 
Sagene avis, der FAU ga ugrykk for at det ikke er i orden. Saken førte il en befaring 
der skolens ledelse deltok (FAU fikk ikke delta). FAU hadde et møte med utbygger 
Aase Eiendom i desember, og der ba FAU om å holdes orientert om den videre 
prosessen. FAU ga også ugrykk for at Aase Eiendom skal gi noe ilbake il skolen. 
Bygget som står på tomta skal nå rives, og det uvvist når det nye bygget skal bygges. 
Dege forventes å ta id. FAU ønsker idlig dialog om den videre prosessen.  
  
I møtet kom FAU med ønske om at arbeid som bråker mye (spuning) legges il 
skoleferier, slik at elevene/skolen i minst mulig grad blir negaivt påvirket av arbeidet.  
Utbygger responderte med at dege kommer i fase to, som ennå ikke er igangsag.  
 
Kommunen har gig Aase Eiendom illatelse il å bygge i skolegrensen, og har ikke tag 
hensyn il elevene og skolegården. FAU har idligere klaget på rammeillatelsen, men 
statsforvalteren tok ikke klagen il følge. Det er ikke gjort noen risikovurdering.  

 
2. Utlegg i FAUs økonomi  

1. Dropbox  
Styret har brukt 1400 kr på FAU sin dropbox. FAU tok dege il egerretning.  
 



 
Styret i FAU har tag kontakt med styrene ved FAU på andre skoler i nærområdet, for 
mulig samarbeid. Tanken er at vi i visse saker står sterkere dersom vi samarbeider 
med FAU ved andre skoler. Til nå har FAU fra 5 skoler svart på henvendelsen. FAU kan 
komme med innspill il saker som kan tas opp i FAU-styreforumet.  

 
5. Eventuelt  

a. Akebakken ved Hønselovisa  
Bakken utenfor Sagene skole brukes av mange il aking. Bakken er brag og uten 
sikring ved farlige gjenstander. På bakgrunn av en nylig akeulykker både i denne 
bakken og på Myraløkka, har det kommet forslag om at FAU sender skriQlig innspill il 
Bymiljøetaten om å sikre områdene bedre slik at det blir tryggere for barn å ake.  
Det er laget et utkast il innspill som sendes fra styreleder.  
 

b. Nasjonale prøver – samarbeid med andre skoler?  
Resultatene fra Sinsen og Lakkegata skoler ligger vestentlig høyere enn Sagene skole. 
Hvordan jobber disse skolene for å oppnå gode resultater? Kan Sagene skole lære 
noe av disse? Det er utarbeidet et innspill som sendes fra styreleder il FAU ved de to 
skolene.   

 
6. Arbeid i trinngrupper 

1.-2. trinn 
Trinngruppa bestemte at vårens trafikkaksjon skal gjennomføres i uke 17-21, dvs. fra 
22. april il 23. mai. Trinngruppa vil be rektor om å sende ut skolemelding med 
informasjon om dege i slugen av mars. På bakgrunn av erfaringer fra lorårets 
trafikkaksjon snakket trinngruppa om hvordan foresage best kan være trafikkvakter, 
om det er best å dirigere trafikken ved hjelp av flagg, eller om det er bedre å «kun» 
stå med gule vester å være synlige voksne i trafikken.  
 
3. og 6. trinn 
Gruppen har besluget dato for dugnad og sendt invitasjon. Dato avklart med korps 
og veslesagenestyret og lærere. Gjennomgåg dugnadsdokumenter. 
 
Skolehagen mangler ennå de lærere som skal /bør være med for å angripe oppgaven. 
Trinngruppen lurer på om det er bedre om foreldre lager liste og opplegg, fremfor å 
vente il lærer melder seg. Peter Fossland skulle ta det opp med lærer teamet. 
 
4. og 5. trinn 
Gruppa snakket ikke om noe spesielt på møtet, da vi allerede før jul hadde 
planlagt/kalt inn il første møte for 17. mai forberedelsene, som var uka eger FAU 
møtet (15. januar). 
 
7. trinn 
Gruppa jobbet videre med planlegging av foreldrekafé onsdag 12. februar, der 
Barnevakten skal holde et foredrag om bevisst mediebruk.  
 
9. og 10. trinn 



  Gruppa diskuterte planlegging av ball og organisering av foreldrenes innsats.  
 
 

 
Med vennlig hilsen,  
Styret i FAU Skoleåret 2024-2025: 

 
Leder: Janneke Solem 

Nestleder: Anne-Martha Øygarden (9A) 
Sekretær: Sigrid Køhn Dobbe (1C) 
Styremedlem: Håvard Mokleiv Nygård (4B) 
Styremedlem: Signvor Andersen (2A) 
 
 

 
 
 
 


